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1 PvdD/dhr
. Zoon

12.
G

Van der Hoek Ophoging 
subsidieplanfond 
regeling POP3 
Jonge 
landbouwers

Is er een 
overzicht van 
de 
aangevraagde 
projecten?

In de onderstaande tabel staan de investeringscategorieën waarvoor POP3-
subsidie voor het onderdeel Jonge landbouwers is aangevraagd. Het betreft 
de tender van december 2018 waarvoor de ophoging van het 
subsidieplafond heeft plaatsgevonden. Een aanvraag kan betrekking hebben 
op meer investeringscategorieën. De subsidie bedraagt maximaal € 20.000,- 
per aanvrager. De subsidie is samengesteld uit 50% EU-middelen (Europees 
landbouwfonds voor Plattelandsontwikkeling) en 50% provinciale middelen 
(reserve financiering Europese landbouwprojecten). 
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Openstelling dec 2018 Aantal Investeringsbedrag
58 aanvragen voor 82 verschillende 
investeringen   
Elektrische landbouwvoertuigen 13 € 583.680,00
Emissiearme stalvloeren melkveehouderij 6 € 416.124,27
Systemen voor weidegang (GPS) 2 € 64.942,00
Machines voor niet kerende grondbewerking 
en mechanische onkruidbestrijding 4 € 210.290,00
Koematras en waterbed 5 € 140.045,75
Mestscheiding 1 € 50.960,00
Systemen voor precisiebemesting 12 € 1.069.143,60
Ruwvoermengsysteem 3 € 434.000,00
Precisiemachine voor gewasbescherming 4 € 207.810,00
Warmtewisselaar in stalsystemen 1 € 255.800,00
Zonnepanelen en –collectoren 31 € 3.019.202,63
TOTAAL Investeringen 82 € 6.451.998,25
Aangevraagd subsidiebedrag  € 1.071.743,53

2 PvdD/dhr
Zoon

14.F Rommel Aanpassing 
beleidsregel 
Natuur
bescherming

wat is de 
grondslag om 
te kiezen voor 
het niet 
afsteken van 
vuurwerk in 
vogelrichtlijnge

De Wet natuurbescherming kent een regime voor gebieden (Natura 2000) en 
een regime voor beschermde soorten buiten die gebieden. NNN gebieden 
die geen Natura 2000 status hebben vallen dus onder de soortbescherming, 
net als de rest van het grondgebied.

Gebiedsbescherming
Het afsteken van vuurwerk past niet bij het karakter van Natura 2000 
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bieden en niet 
voor een 
verbod op 
vuurwerk ook 
buiten deze 
gebieden?
- welke 
periode wordt 
gehanteerd 
voor het 
broedseizoen?

gebieden. De Wet natuurbescherming geeft ons echter niet de bevoegdheid 
om een algemeen verbod op vuurwerk ter bescherming van de Natura 2000 
gebieden in te stellen. Het “verbod” op vuurwerk moet daarom vorm 
worden gegeven via het vergunningenstelsel. Het mogelijk ontstaan van 
significant negatieve effecten door activiteiten is bepalend voor 
vergunningverlening in het kader van gebiedsbescherming. Indien significant 
negatieve effecten op instandhoudingsdoelstellingen van het betreffende 
Natura 2000 gebied niet zijn uit te sluiten, kan een vergunning niet worden 
verleend. 
Omdat de Vogelrichtlijngebieden specifiek zijn aangewezen ter bescherming 
van vogelsoorten in het kader van de Europese Vogelrichtlijn hebben wij 
besloten in ieder geval geen vergunningen meer te verstrekken voor het 
afsteken van vuurwerk binnen de Vogelrichtlijngebieden. Significant 
negatieve effecten op de binnen die gebieden beschermde vogelsoorten zijn 
namelijk niet op voorhand uit te sluiten.

Een vergelijkbaar “verbod” voor de andere Natura 2000 gebieden, de 
Habitatrichtlijngebieden, ligt gecompliceerder. De Habitatrichtlijngebieden 
zijn namelijk niet direct voor de bescherming van vogels of diersoorten 
aangewezen, maar voor de bescherming van habitattypen binnen die 
gebieden. Ook hier geldt dat activiteiten zonder vergunning geen significant 
negatieve effecten mogen hebben op de instandhoudingsdoelen. De 
negatieve effecten van het afsteken van vuurwerk zijn veelal gelegen in het 
verstorende effect vanwege licht en geluid. Licht en geluid hebben niet direct 
een significant negatief effect op habitattypen. Het verbod wordt 
geëffectueerd via de weigering om een vergunning af te geven en 
significante effecten op habitattypen vanwege vuurwerk zijn, anders dan bij 
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bescherming van vogels, dus niet direct aannemelijk. Als met een onderzoek 
of passende beoordeling kan worden aangetoond dat er geen significant 
negatieve effecten zijn op de habitattypen, zal een vergunning bovendien 
niet kunnen worden geweigerd. Om die reden is op dit moment dus niet 
gekozen voor een vergelijkbaar “verbod” voor Habitatrichtlijngebieden.

Dat neemt overigens niet weg dat nog steeds onderzoek wordt gedaan naar 
effecten van vuurwerk op diersoorten en natuur. Indien de 
onderzoeksresultaten aanleiding geven voor een uitgebreider 
vuurwerkverbod in relatie tot Natura 2000 zullen de mogelijkheden opnieuw 
bekeken worden

Soortbescherming
Buiten de N2000 gebieden moeten initiatiefnemers van 
vuurwerkevenementen de Wet Natuurbescherming naleven, dit betekent 
dat er geen verbodsbepalingen overtreden mogen worden, zoals het doden 
of verstoren van beschermde soorten waardoor de gunstige staat van 
instandhouding in het geding komt. Een ontheffing van deze verboden is niet 
mogelijk,  want het afsteken van vuurwerk is geen geldig belang in het licht 
van de Wet. Wanneer de initiatiefnemer kan onderbouwen dat het 
evenement niet leidt tot het overtreden van verbodsbepalingen, is er geen 
overtreding in het licht van de Wet natuurbescherming. Wanneer  de 
initiatiefnemer niet kan aantonen dat significante voorstoring is uitgesloten,  
wordt een verbodsbepaling overtreden en kan handhaving optreden. De 
Provincie heeft geen mandaat om het afsteken van vuurwerk in zijn 
algemeenheid op grond van de Wet natuurbescherming te verbieden, dit kan 
ook niet worden vastgelegd in een beleidsregel.
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- (uit beleidsregel toelichting): Het broedseizoen loopt van 1 maart tot 1 
augustus.

3 PvdD/dhr
. Zoon

Rommel Tellingen AWD Elk jaar moet 
er een 
voorjaarstellin
g gehouden 
worden 
hoeveel 
damherten er 
leven in de 4 
deelgebieden 
die in het FBP 
Damherten 
leven. Kan het 
overzicht 
gegeven 
worden van de 
tellingen van 
het voorjaar 
2019 en van de 
voorgaande 
jaren?

De rapportage van de tellingen van het aantal damherten in het duingebied 
van Noord- en Zuid-Holland wordt jaarlijks vastgesteld door de 
Faunabeheereenheid Noord-Holland en Zuid-Holland. Voor 2019 is deze 
rapportage nog niet vastgesteld. De resultaten van de tellingen van de 
damherten van de afgelopen jaren zijn terug te vinden in de jaarverslagen 
van de Faunabeheerenheid Noord-Holland.

13.i 9a1: Is de 
commissie 
MER gevraagd 

Antwoord
Nee, de Commissie MER is niet gevraagd of een MER noodzakelijk is. Dit 
betreft geen bevoegdheid van de Commissie. Zij adviseert over en 
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of een er MER 
nodig is?  Zo ja, 
wat was het 
antwoord van 
de commissie 
MER, en met 
welke 
redenen? Zo 
nee, waarom 
niet

beoordeelt de inhoud van milieueffectrapporten maar bepaalt dus niet 
wanneer wel of geen MER nodig is. In de Wet milieubeheer is opgenomen 
wanneer een MER noodzakelijk is.


